
Bestyrelsens	beretning	for	2016	
	
Bestyrelsen	har,	i	løbet	af	det	forgangne	år,	afholdt	5	bestyrelsesmøder	frem	til	
generalforsamlingen.	En	stor	del	af	bestyrelsens	arbejde	har	været	rettet	mod	
opgaven,	som	blev	pålagt	bestyrelsen	ved	sidste	år	generalforsamling,	nemlig	at	
udarbejde	en	plan	for	fældning	af	udvalgte	træer	langs	Højager	og	Hvesager.	Der	
har	i	den	forbindelse	været	afholdt	2	møder	med	repræsentanter	fra	Vejle	
Kommune,	hvor	vi	bl.a.	drøftede	rammerne	for	udvælgelse	og	evt.	gennemførelse	
af	planen.	
	
Bestyrelsen	har	desuden	overbragt	Vejle	Kommune	ønsket	fra	sidste	
Generalforsamling,	om	at	undersøge	mulighederne	for	at	etablere	flisebelægning	
langs	hestefolden	på	Højager.	Vi	er,	af	Kommunen,	orienteret	om	at	midlerne	til	
et	sådant	projekt	skal	findes	inden	for	Ældreområdet,	da	arealet	tilhøre	Højager	
Centret.	
	
Fjernvarmearbejdet	er	omsider	afsluttet,	og	de	berørte	områder	er	genetableret	i	
overensstemmelse	med	aftalen	mellem	fjernvarmeværket	og	bestyrelsen.	
	
Igen	i	år	(2016)	har	Bøgelund	(Jobgården)	varetaget	opgaven	med	beskæring	af	
de	træer	og	buskadser	ud	for	medlemmernes	matrikler,	der	grænser	op	til	
stisystemerne.	Arbejdet	har	efter	bestyrelsens	opfattelse	været	udført	
tilfredsstillende.	Bestyrelsen	vil	i	den	forbindelse	gøre	opmærksom	på,	at	
arbejdet	typisk	fortages	efter	skolernes	sommerferie,	og	at	der	klippes	ind	så	
lamperne	på	stien	er	fri.	Ønsker	man	selv	at	klippe,	skal	dette	derfor	være	
foretaget	før	sommerferiens	afslutning.	
Desuden	vil	jeg	nævne,	at	Bøgelund	også	har	renoveret	målene	på	
fællesarealerne	med	nye	net	m.m.,	da	disse	var	i	meget	dårlig	stand.	
Det	er	derudover	aftalt	med	Kommunen,	at	græsset	på	fællesarealerne	klippes	
hver	14.	dag	gennem	hele	vækstperioden.	
	
Formanden	vil	gerne	takke	bestyrelsen	for	samarbejdet	i	2016.	
	
Michael	Overgaard	


